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Treść interpelacji z opisem stanu faktycznego i wynikających z niego pytań:

Panie Prezydencie

Mieszkańcy Naszego miasta zwrócili się do mnie z prośbą 
o interwencję w tej sprawie dotyczącej ulicy Prostej

Wszystkim użytkownikom dróg zależy na bezpieczeństwie. Sprawa dotyczy 
płyt położonych na ulicy Prostej a w szczególności pod wiaduktem. W tym 
miejscu są koleiny i duże odstępy pomiędzy płytami. Ulica Prosta jest 
„łącznikiem” między Osiedlem Bukowym a Osiedlem UE oraz Skwierzynki. 
Wiele osób korzysta z tej drogi jeżdżąc autem bądź rowerem. Panie Prezydencie 
proszę aby odpowiednie służby wyrównały płyty, żeby użytkownicy bezpiecznie 
korzystali z tej alternatywnej ulicy.
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